
Schriftelijke vragen art. 33

Toelichting:
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. 
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen.  

Indiener: Arjan de Brouwer/D66
Datum indiening vraag: 25 september 2023
Datum verzending antwoord: 11 oktober 2023

Onderwerp: C2000-systeem

Vraag: 
Recentelijk is door de Arbeidsinspectie een alarmerend rapport uitgebracht over het communicatiesysteem 
C2000, waarmee politieagenten onderling en met de meldkamer communiceren. Dit systeem is dermate 
onbetrouwbaar gebleken dat het een gevaar vormt voor agenten en burgers die een (dringend) beroep 
doen op de politie. Een solide communicatiesysteem is een belangrijke randvoorwaarde voor een veilige 
werkomgeving, aldus de korpsleiding zelf. Maar volgens de Arbeidsinspectie is er sprake van honderden 
“probleemgebieden” waar het netwerk buiten onvoldoende radiodekking geeft. Onze fractie maakt zich 
zorgen over de veiligheid van onze inwoners en de agenten in ons werkgebied. Wordt het grondgebied van 
Berkelland, geheel of gedeeltelijk, gerekend tot een van die “probleemgebieden”? Of met andere woorden: 
kent de gemeente Berkelland wel een volledige en toereikende dekking van het systeem?

Antwoord (in te vullen door college):
Bij de politie zijn er (met uitzondering van lokatie Trajectum) geen probleemgebieden in Berkelland bekend. 
De mogelijke problemengebieden worden pas vastgesteld als er een incident is waarbij er geconstateerd 
wordt dat er te weinig bereik is. Er zijn geen incidenten bekend met onvoldoende dekking van het C2000 
systeem in Berkelland. Bij  de politie zijn afgelopen 2 jaar 3 meldingen gedaan over een haperend C2000 
netwerk bij Trajectum. Hiervoor komt voor het einde van het jaar een oplossing. 

Vraag:
Als dat niet het geval is, heeft het haperen van het C2000-systeem in onze gemeente geleid tot incidenten, 
waarbij de veiligheid van onze inwoners en die van politiemedewerkers mogelijk in gevaar is gebracht? 

Antwoord:
De veiligheid van burgers en hulpverleners is niet in gevaar geweest omdat de omgeving net voldoende 
radiodekking biedt voor C2000.Uit een zogenaamde nul-meting is gebleken dat er ook radiosignalen vanuit 
de mast in Haaksbergen worden opgepakt. Deze nulmeting is uitgevoerd door het Politie dienstencentrum  
(PDC) in de omgeving van Rekken.

Vraag:
Wanneer het communicatiesysteem in onze gemeente inderdaad hapert, welke (aanvullende) maatregelen 
neemt het college en de teamchef van de politie om de veiligheid van onze burgers en politiemensen langs 
andere weg wel te garanderen? 
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Antwoord:
Een haperend communicatiesysteem heeft geen gevolgen gehad voor de incidentenbestrijding. Wel zijn er 
klachten geweest van de politie dat de dekking binnen Trajectum onvoldoende is. Hiervoor zijn door 
Trajectum tijdelijke voorzieningen getroffen om dit te ondervangen. Dit is echter geen structurele oplossing. 
Er wordt nu door Trajectum aan een structurele oplossing gewerkt voor het einde van dit jaar.
Trajectum is door ons aangewezen als een zogenaamde Special Coverage Location. Deze aanwijzing 
verplicht de instelling om voorzieningen te treffen die garanderen dat er binnen de inrichting voldoende 
C2000 dekking is. Dit is noodzakelijk mede gelet op het gesloten karakter van de instelling. Het probleem is 
opgelost met deze aanwijzing en de technische uitvoering vóór 31 december 2023 van de installatie.

Vraag: 
Is het college zo nodig bereid om bij de korpsleiding, zowel op regionaal als op landelijk niveau, aandacht te 
vragen voor deze problematiek en aan te dringen op het treffen van zodanige maatregelen dat de volledige 
dekking in onze gemeente is gewaarborgd? 

Antwoord:
We registreren, net als het team Achterhoek Oost, wanneer er een storing is. Dit overzicht gebruiken we 
ook om landelijk aandacht te blijven vragen voor voldoende dekking.


